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     Tento mesiac začal Veľkou nocou, ktorú sme určite všetci využili na oddych a 
stretnutie so svojimi blízkymi. 

     V utorok som sa okrem dôležitých stretnutí stretol aj s pedagógmi našej ZŠ 
na oslave Dňa učiteľov. Vždy sa s nimi rád stretávam a porozprávame sa 
o fungovaní školy a školstva ako takého. Zaželal som im veľa zdravia a pevnej 
vôle pri výkone ich povolania. 

Prvý týždeň bol v znamení geometrických meraní, rozširovania sietí na 
Vrchovinách, stretnutí s úradníkmi z okresu pri zmene kultúry pozemkov. 
Dôležité bolo všetko dôkladne pripraviť a samozrejme aj voľby na  6. apríla 
2024, v ktorých sme volili, kto bude 5 rokov našim prezidentom. Počas volieb 
sme vykonali aj jeden sobášny obrad. V nedeľu 7. apríla sme sa dozvedeli 
oficiálne výsledky volieb prezidenta – stal sa ním p. Peter Pellegrini, koaličný 
kandidát. Len čas ukáže, či táto voľba bola správna...

     V nasledujúcom týždni som sa stretol s podnikateľmi, ktorí majú záujem 
pomôcť pri rozširovaní verejného osvetlenia v rekreačnej oblasti... V pondelok 
som zvolal pracovnú poradu poslancov obecného zastupiteľstva kôli ďalším 
postupom v dôležitých projektoch. Riešili sme územný plán, prenájom ATC, 
verejné osvetlenie, kanalizáciu, obidve školy, chodník na Poštovej ulici, ktorý 
chceme v lete zrealizovať… Mal som stretnutia s cestármi z Trenčína a zástup-
cami Okresného úradu z odboru dopravy. Zaoberali sme sa zaplavovaním chát 
na priehrade pri prívalových dažďoch a našli aj riešenie ako tomuto javu 
zabrániť. V piatok 12. apríla som sa ako člen rady starostov zúčastnil na porade 
v Novákoch, ktorú zvolal primátor Novák za účelom riešenia financovania 
spoločného stavebného úradu. Neustále zmeny v podmienkach výziev prinášajú
komplikácie do každého diela, ale zápasíme so všetkým tak, aby bol výsledok 
pozitívny pre našu obec. 

     Roztrhlo sa vrece so sobášmi a počet párov, ktoré majú záujem o civilný 
sobáš stúpa. 22. apríla 2024 sa uskutočnilo zasadnutie poslancov OZ, na ktorom
sme prerokovali  to najdôležitejšie pre našu prácu. Išlo hlavne o sľub nového 
poslanca, majetok obce vhodný na odpredaj, požiadavky našich škôl a dobrovoľ-
ných hasičov na dofinancovanie. Pri zmenách v rozpočte sme vždy opatrní, a tak
rozhodujeme s finančnou komisiou ako aj pomôcť, ale na základe opodstatne-
ných nákladov. V najbližších mesiacoch zahájime výstavbu bytového domu, 
chodník ku pošte, rozšírime ul. Podhorskú aj s verejným osvetlením. Bola nám 
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schválená dotácia na opatrovateľskú službu vo výške cca 60 000 eur. Aj tieto 
peniaze odľahčia rozpočet obce. Boli mi doručené projekty, ktoré sme dali 
vypracovať. Spomeniem za všetky projekt na obnovu MŠ vo výške cca 867 000 
eur. Dnes sú ceny neskutočné, ale s tým nič asi neurobíme. Koncom mesiaca 
som sa venoval založeniu transparentného účtu na zbierku pre hasičov, ktorí 
majú v pláne zakúpiť štvorkolku, aby sa dostali aj do neprístupného terénu. 

     Prvý máj je každoročne u nás športovo-kultúrnym podujatím, spočívajúcim v 
Behu na Rokoš a postavení mája v parku pri obecnom úrade. Aj tieto prípravy si 
vyžadujú moju energiu, no už teraz sa teším na stretnutie s Vami.

     Verím, že si užijeme pekné a teplé dni, ktoré nám zlepšia náladu. 

                                                                                                          R.Š.


